

Super Travels Pte Ltd

133 New Bridge Road, #03-01/02 Chinatown Point, Singapore 059413
Call us: 6392 3688 / 6392 3392. Email: apc@super-travels.com





行程要点

全程无购物

- ·乌镇集团又一力作全新开幕嘉禾巨 镇乌镇. 濮院古镇(日景+夜景)
- . 深度游览历史文化名城绍兴,江南 版莫高窟柯岩景区、鉴湖(含游船)
- . 最新最潮网红打卡地上渚山奇幻 谷
- . 深度游览海天佛国——普陀山,四面环海,人间第一仙境
- 季节性赏花:樱花、油菜花、牡 丹花、桃花、荷花、梵天花海、 银杏、红枫



风味美食

- . 鲁镇风味
- . 绍兴风味
- . 濮院土鸡煲
- . 上海小笼包



住宿

全程当地 4+5*标准酒店,*升级一晚 2023 年全新开幕五星濮锦大酒店 上海:4*三甲港绿地铂派、5*智微世纪 酒店或同级

桐乡:5*濮锦大酒店 绍兴:4*世贸君庭酒店 舟山:5*雷迪森世嘉酒店 宁波:4*璞缇海酒店或同级

☞ 必须自费项目

上海 ERA 时空之旅必看秀+绍兴仓街古街+宁波天一广场夜景+濮院古镇夜景游船=RMB550/人



第一天: 新加坡 + 上海 (晚餐)

齐集樟宜机场, 搭乘班机飞往上海,抵达后专 车接机入住酒店。(晚餐根据航班而定)

第二天:上海-濮院 (早/午餐)

前往人间仙境**上渚山奇幻谷(含景区交通**), 位于五千年良渚文化的德清,隐于这处人间仙 境,仿若尽藏了一卷琼浆画墨。全园山清水秀、 田园错落,数种花卉主题景点就如莫奈的花园 般让人神往。

龙梅仙踪日本龙梅(2-3月)、樱花草甸染井吉野樱(3-4月)、紫色时光隧道紫藤湾(4-5月)、奥斯汀月季园+玫瑰长廊(3-11月)、日式园艺杜鹃谷(杜鹃花4月、红枫11-12月)、紫阳花坡绣球花(5-6月)、粉黛花海(9-11月)

前往**濮院**, 游览国家 5A 级景区、全新开幕乌镇. 濮院古镇,濮院的"前世今生": 濮院作为濮稠故里——古代濮院位于四季分明、水乡泽国的嘉禾之乡,是明清时期江南五大名镇之一。濮院在明万历年间就以"日出万匹绸"成为"嘉禾巨镇"。(特别安排晚餐后: 夜景)晚上欣赏江南水乡濮院古镇迷人夜景,入住景区全新开业的五星度假酒店。

第三天: 濮院-绍兴 (早/午/晚餐) 早餐后二次进入濮院古镇,游览北更楼、翔 云观、淑芳禅园等景点

季节赏花: 11 月-12 月赏古银杏

前往中国首批国家历史文化名城绍兴

游览江南版**莫高窟柯岩景区**(天下第一石"云骨"、水上天工大佛)景区始于汉代,距今已有一千八百多年历史,以古越文化为内涵,古采石遗景为特色,融绍兴水乡风情、古采石遗景、山林生态于一体的风景名胜区

鉴湖(含游船)浙江名湖之一,俗话说"鉴湖八百里",可想当年鉴湖之宽阔。不仅有独特的自然风光,还有许多名胜古迹为之增色。

第四天: 绍兴-舟山 (早/午/晚餐)

早餐后游览天上净土——**兜率天宫**,是一生 补处菩萨的住处,当然也是弥勒菩萨的处所, 是弥勒信仰者的归依处。 **鲁镇**(绍兴特色水乡)粉墙黛瓦、小桥流水,沿河的民居、商铺错落有致,走在石板路上,看到衣着清代服饰的巡街兵丁时,仿佛到了另一个朝代。

朱家尖环岛路,沿途山海奇景延绵不绝,欣 赏渔村渔港,日出日落

第五天: 舟山-普陀山-舟山 (早/午/晚餐) 普陀山风景区(含往返船及岛上小交通)普陀山是中国佛教四大名山之一、著名的观音道场、素有"海天佛国""南海圣境"之称。普陀山四面环海,被誉为"第一人间清静地"普济寺,法雨寺,又名后寺,是普陀山三大寺之一,紫竹林,南海观音

第六天: 普陀山-宁波 (早/午/晚餐) 宁波天一阁,距今已有 400 年历史的图书馆, 具有江南庭院特色。

老外滩,唐朝为中国四大港口之一,并成为 鉴真东渡的起点,在南宋为中国三大港口之 一,如今是宁波著名景观。

东钱湖国家旅游度假区,依山傍水,距今已有 1200 年历史,是浙江省面积最大的天然淡水湖。

第七天: 宁波-上海 (早/午餐)

跨海大桥,沿途欣赏杭州湾的波澜壮阔,气 势恢宏

上海地标豫园城隍庙商圈+九曲桥+湖心亭 浦东观景最佳地陆家嘴空中走廊(拍照打卡 上海四高东方明珠、上海中心、环球金融中 心、金茂大厦)

【黄浦江游船】观两岸风光,感受上海百年历史变幻

第八天:上海 →新加坡 (早餐)

自由活动,指定时间集合,当天返回美丽的 家园新加坡。



TOUR HIGHLIGHTS

> Non-Shopping Tour

- ·Jiahe Giant Town, Wu Town and Puyuan Ancient Town
- ·Shaoxing, Keyan Scenic Area, Jianhu Lake
- ·Shangzhu Mountain Fantasy Valley
- ·Mount Putuo



MEALS INCLUSION

- . Lu Town Flavor
- . Shaoxing Flavor
- . Puyuan Local Chicken Casserole
- . Shanghai Xiaolongbao



ACCOMMOSATION

Local 4+ 5*hotel

- *Shanghai:Q-box Hotel,Wisdom Rose Hotel or similar
- *Tongxiang: Pujin Hotel
- *Shaoxing:SSAW Boutique Hotel
- *Mt Zhou:Veegel By Landison Hotel
- *Ningbo:Putihai Hotel
- *Upgrade 2023 New Openning 5*Pojin Hotel



COMPULSORY TOUR

ERA Time Tour+Cang Ancient Street in Shaoxing+Night View of Tianyi Square in Ningbo+Night View Cruise of Puyuan Ancient Towne = RMB550/PAX



DAY 1: Singapore→Shanghai

Assemble at Changi International Airport for your flight to the largest city of China Shanghai. upon arrival, pick up you and check in at the hotel. (Dinner depends on the flight timing.)

DAY 2: Shanghai-Puyuan (B/L) Go to Shangzhu Mountain Fantasy Valley

(including scenic transportation), a fairyland on earth, which is located in **Deqing**, where Liangzhu culture has existed for five thousand years. Hidden in this fairyland on earth, it looks like a scroll of painting ink. The entire garden is picturesque with picturesque scenery and scattered countryside, and several flower themed attractions are as captivating as Monet's garden.

Then go to Puyuan, Jiahe Giant Town, and visit the national 5A level scenic area, the newly opened Wu Town, and Puyuan Ancient Town. Puyuan, as the hometown of Puhou, is located in Jiahe, which is one of the five famous towns in Jiangnan during the Ming and Qing dynasties. During the Wanli period of the Ming Dynasty, Puyuan became a "Jiahe Giant Town" with the name of "Produce Ten Thousand Pieces of Silk in One Day". Enjoy the charming night view of Puyuan Ancient Town at night and stay at the newly opened five-star resort hotel in the scenic area.

DAY 3: Puyuan-Shaoxing (B/L/D)

After breakfast, enter Puyuan Ancient Town for the second time and visit scenic spots such as Beigeng Building, Xiangyun Temple, and Shufang Zen Garden

*Remarks:special arrangements on below Nov until Dec- Ancient Ginkgo Biloba

After that go to Shaoxing, one of the first List of National Famous Historical and Cultural Cities in China. Visiting the Keyan Scenic Area started in the Han Dynasty and has a history of more than 1800 years. It is a scenic spot with the ancient Yue culture as its connotation, the ancient stone quarrying heritage as its feature, and the Shaoxing water village style, the ancient stone

quarrying heritage, and the mountain forest ecology as a whole.

Jianhu Lake(Include Cruise ride) is one of the famous lakes in Zhejiang. Not only does it have unique natural scenery, but there are also many scenic spots and historical sites that add color to it.

DAY4: Shaoxing-Mt Zhou (B/L/D)

After breakfast, you can visit **Tusita Palace**. It is the residence Bodhisattva, and it is the place of return for those who believe in Maitreya. With the spread of Maitreya's faith and Pure Land thought, the Tusita Palace was also regarded as the Tusita Pure Land.

Lu Town has pink walls, Dai tiles, small bridges, and flowing water. Along the river, there are scattered houses and shops. Walking on the flagstone road, when you see soldiers patrolling the streets dressed in Qing Dynasty clothing, it feels like you have arrived at another dynasty.

Zhujiajian Island Ring Road, with endless mountain and sea wonders along the way, admiring the fishing village and harbor, sunrise and sunset.

DAY 5:Mt Zhou-Mt Putuo-Mt Zhou (B/L/D)

Mount Putuo Scenic Area(Include return ticket+island shutlle service) is one of the four famous mountains of Buddhism .Mount Putuo is surrounded by the sea and is known as the "First World Quiet Place"

Puji Temple, Fayu Temple, also known as Housi Temple, is one of the three major temples in Mount Putuo, with purple bamboo forest and Guan Yin of Nanhai.





DAY 6:Mt Putuo-Ningbo (B/L/D)

Tianyi Ge in Ningbo, a library with a history of 400 years, has the characteristics of Jiangnan courtyard.

The Old Bund was one of the four major ports in China during the Tang Dynasty and became the starting point for Jianzhen's eastward voyage; In the Southern Song Dynasty, it was one of the three major ports in China and is now a famous landscape in Ningbo.

Dongqian Lake National Tourism Resort, which is close to mountains and beside rivers, has a history of 1200 years and is the largest natural freshwater lake in Zhejiang Province.

DAY 7: Ningbo-Shanghai (B/L)

Cross the sea bridge, enjoy the magnificent Hangzhou Bay along the way, the Yu Garden Chenghuang Temple business circle+Nineturn bridge+Lake Pavilion, the landmark of Shanghai, and Lujiazui air corridor, the best place to view in Pudong (take photos and clock in Shanghai's four highest buildings:Oriental Pearl TV Tower, Shanghai center, Global Financial Center, Jin Mao Tower)

[Huangpu River Cruise] View the scenery on both sides of the river and experience the changes of Shanghai's history over the past century.

Day 8: Shanghai→Singapore (B)

Free activities, designated time gathering. Return to the beautiful home of Singapore.



REMARKS:

- 1. Purchase of travel insurance is strongly recommended.
- 2.All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and Sea Transport, COVID-19 restrictions and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators. We, as a Travel Agent cannot be held responsible for any changes being made to the itineraries due to any but not limiting to the above-mentioned factors.
- 3. Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
- 4.Please refer to Chinese itinerary version for more details.

备注:

- 1. 在公司无法预测和控制的情况下,行程可能更改
- 2. 航班时间, 行程顺序, 餐食和酒店均以最终确认为准。
- 3. 全程中文讲解
- 4. 本公司强烈建议阁下购买个人旅游保险

HAVE A NICE TRIP!!!

祝您旅途愉快!